
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес K. Sakai & Co., Ltd. 
Tokyo Branch 
JR Hatchobori Building 
3-25-10, Hatchobori, Chuo-ku 
104-0032 Tokyo

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The history of the Industrial Materials Business Group also lies within the history of K. Sakai & Co., Ltd.

Since our company was established, the fastener business was a core item, and has since expanded globally as one of our major businesses today.
We have also developed other items in our business, including pipe fittings, casted parts, building materials, logistics equipment and polyolefin woven
fabric. Utilizing our domestic and international network, expertise and know-how, we also handle a variety of specialty products, including OEM items.
The development and production at overseas contract factories allows us to fully implement our ideas and technology, enabling our business group to
meet the needs of our customers, and grow together for the future.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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